
بعد از افزایش نرخ ارز و ســـنگین شـــدن هزینه اعزام های 

خارجی، امیدها اولین تیمی بودند که فدراســـیون کشتی 

اعـــام کرد اگر حمایت وزارت ورزش را در کنارش نداشـــته 

باشد، به مسابقات جهانی رومانی اعزام نخواهند شد. بعد 

از آن بود که صحبت از اعزام تیم ناقص بزرگســـالان هم به 

میان آمد، اما بعد از ســـه قهرمانی نوجوانان کشـــتی آزاد و 

فرنگی و جوانان فرنگی و ســـومی جوانان آزاد در مسابقات 

جهانـــی و بعد از آن موفقیت تیم دو نفره آزاد و فرنگی ایران 

بـــا دو طا و دو نقره المپیک جوانان در بوینس آیرس، امری 

محال به نظر می رســـید که تیم های ملی بزرگسالان ایران 

راهی بوداپست نشوند و همان زمان اعام شد که ارز ثانویه 

دراختیار کشتی قرار خواهد گرفت. طبق گفته فدراسیون، 

این ارز دقیقا پای پرواز به کشتی تعلق گرفت و آزادکاران در 

فرودگاه امام خمینی)ره( بودند که یوروی 13 هزار تومانی 

دراختیارشان قرار گرفت و همان زمان فدراسیون نیز تاکید 

کرد بعد از این همه دوندگی و نامه نگاری، تفاوت این یوروی 

ثانویه با بازار آزاد خیلی چشمگیر نبوده است. 

همان زمان فدراسیون کشتی اعام کرد ارزی که به کشتی 

اختصاص داده شـــده، مربوط به بزرگســـالان است و برای 

امیدها باید مبلغ جداگانه ای درنظر گرفته شود اما در همان 

مقطع اســـتارت دوباره اردوی تیم های آزاد و فرنگی امید در 

خانه کشـــتی زده شد و ســـرمربیان دو تیم دیگر دل شان از 

اعزام قرص شده بود. 

  لغو اردوها و هزینه های بالای سفر 

اســـتارت تمرینات امیدها به موقع زده شـــد. آنها بعد از 

برگزاری مســـابقات انتخابـــی، به اردو رفتنـــد اما بعد از 

مدت کوتاهی اردوها پشـــت سر هم لغو شد. دلیلش هم 

شـــلوغی بیش از حد خانه کشتی بود. نوجوانان، جوانان 

و بزرگســـالان آزاد و فرنگی به سختی در این محل تمرین 

می کردنـــد. خیرآبادی برای حل این مشـــکل دو اردوی 

تیمش را در ســـنندج برگزار کـــرد اما جدا از این، تعدادی 

از کشـــتی گیران رده سنی امید در تیم ملی جوانان بودند 

و تعدادی نیز در تیم ملی بزرگســـالان و طبیعتا اردوهای 

امیدها با حداقل نفرات برگزار می شـــد و اساســـا چنین 

وضعیتی خیلی نمی توانست برای تیم های امید خوشایند و 

کارگشا باشد.  به همین دلیل رسما اعام شد که اردوهای 

این تیم فعا لغو شده و کشتی گیران این رده سنی همراه 

با بزرگسالان تمرینات شان را ادامه می دهند. 

در همان مقطع نیز اعام شـــد که بچه های دور از مرکز نیز 

طبـــق برنامه تمرینی کادرفنی امید به تمرینات شـــان در 

شـــهرهای خود ادامه می دهند. بعد از اعزام بزرگسالان به 

بوداپســـت، امیدها دوباره با امید به اعزام، به خانه کشتی 

بازگشتند و تمرینات شان تاکنون هم ادامه دارد اما حالا با 

موج استعفاها در فدراسیون کشتی، باید دید امیدها چقدر 

شـــانس حضور در مســـابقات جهانی بخارست را خواهند 

داشت. 

فدراسیون کشـــتی رئیس ندارد، دبیر و نایب رئیس ها هم 

استعفا کرده اند، هرچند عصر روز جمعه از سوی فدراسیون 

اعام شـــد که رضا لایق و حمیـــد بنی تمیم تا زمان معرفی 

سرپرســـت به کارشان در فدراســـیون ادامه می دهند اما 

شنیده می شود اعزام هزینه بر به رومانی نیز با دخلِ خالیِ 

فدراسیون خیلی همخوانی ندارد. 

  ناامیدی امیدها

هرچند علیرضا رضایی، ســـرمربی تیم ملی کشتی آزاد در 

مصاحبه ای عنوان کرد که این اســـتعفاها خللی در اعزام 

تیم های امیـــد به رومانی ایجاد نمی کنـــد اما با توجه به 

پروسه ای که امیدها در ماه های اخیر سپری کرده اند باید 

دید این تیم تا چه حد شانس حضور در مسابقات امیدهای 

جهان و کسب مدال را خواهند داشت، آن هم با اردوهای 

کنسل شده و ابهاماتِ طولانی مدتی که درخصوص اعزام 

این تیم وجود داشت. 

از همه مهم تر نیز جوِ نا امیدی اســـت که اکنون بر کشتی 

کشور حاکم شده است. بعد از شکست تلخ و مفتضحانه در 

بوداپست، همه در حال انتقاد هستند. هجمه سنگینی علیه 

رسول خادم ایجاد شده، خادمی که تیم ملی کشتی ایران 

را در ســـال 2013 قهرمان جهان کرد. حالا کشتی گیران 

مانده اند و شنیدن انتقاد از آدم هایی که زمانی خودشان در 

فدراسیونِ رسول خادم مسئولیت داشته اند. آنها همه خود 

را کنار کشیده و امروز در جایگاه شاکی نشسته اند در حالی 

که همه باید پاسخگوی این نتایج باشند و قطعا فدراسیونِ 

خادم، فدراسیون تک نفره نبوده است. 

بایـــد دید امیدها که پیش از ایـــن نیز ابهام رفتن یا نرفتن 

را تجربه کرده بودند، این بار قربانی اســـتعفاهای متوالی 

فدراسیون کشتی می شوند یا به رومانی خواهند رفت. 

روزنامه پرتیراژ کشور ژاپن در وب سایت رسمی خود دقایقی 

پس از شکســـت 2بر صفر سرخ های تهران برابر گوزن های 

کاشیما نوشت: »حالا دیگر جای نگرانی و استرس نیست، 

البته فوتبال یک توپ گرد دارد اما باید پذیرفت که فینال در 

کنترل گوزن هاســـت و این پرسپولیس است که باید به یک 

بازگشت سخت فکر کند و به نوعی حتی حرف از معجزه بزند.« 

جدال دو تیم فوتبال باشگاهی پرسپولیس و کاشیما آنتلرز 

در خاک ژاپن در حالی با نتیجه پیروزی 2 بر صفر به ســـود 

طرف ژاپنی خاتمه پیدا کرد که تقریبا در همه مصاحبه ها، 

کارشناسی ها، برنامه های زنده و نقل قول ها عبارت مشابه و 

تکراری »اختاف ســـاعت« را مشاهده کردیم و این سوال به 

ذهن می رســـد که مگر قرار بود این اختاف ساعت در کار 

نباشـــد و مگر جدال دو تیم یکی از شـــرق و دیگری از غرب 

آسیا با اختاف زیاد ساعت همراه نخواهد بود؟ این موضوع 

بدیهی و مشخص وقتی از دو هفته پیش هم مشخص بوده، 

چگونه همچنان علت اصلی ناکامی نماینده بزرگ ایران در 

سخنان کارشناسی شده محسوب می شود؟

در هر حال همین اختاف ســـاعت هم کار خودش را کرد و 

شـــاید در نهایت خوش بینی بتوان گفت که همیشه ممکن 

است بدتر از این هم بشود و شکست 2 بر صفر؛ یعنی شکست 

در نیمه اول بـــازی و همه خوب می دانیم که نیمه دوم این 

بازی در جهنم آزادی باقی مانده است و سربازان برانکو مرد 

این روزها هستند، مرد تبدیل غیرممکن ها به ممکن و مگر 

در این کاسه آزادی، کم معجزه دیده ایم؟

وب ســـایت رســـمی »ژاپن تودی«، در بخش سیاسی خود 

ضمن شـــیطنت های رسانه ای با اشاره به آغاز دور تازه ای از 

تحریم های آمریکا علیه ایران، به شکست پرسپولیس مقابل 

کاشیما آنتلرز پرداخته و تاش شکست خورده ای برای ربط 

دادن این ناکامی به شـــرایط اقتصادی ایران داشته است. 

همین وب سایت خبری در بخش ورزشی خود گزارشی ساده 

در حد نتیجه بازی منتشـــر کرده و نوشـــته است: »کاشیما 

نماینده شایســـته فوتبال آسیاست، باید برای نخستین بار 

طعم خوش قهرمانی را بچشـــد و پرسپولیس در آزادی توان 

گرفتن این حق را از نماینده ژاپن نخواهد داشت.« 

در بین رســـانه های عربی، به خصوص کشـــورهای حاشیه 

خلیج فارس، »الرایه« که در چند روز پیش از فینال این موضوع 

را زیر ذره بین قرار داده بود، بعد از ســـکوتی یک ســـاعته در 

وب سایت رسمی خود به شکست پرسپولیس اشاره کرده و 

نوشت: »نماینده ایران می توانست فقط یک گل بخورد، اخراج 

یک بازیکن از تیمی که کمبود مهره دارد، البته به اندازه یک 

گل خورده دیگر تلخ بود، کار برانکو سخت شده اما استادیوم 

آزادی را اهالی فوتبال خوب می شناســـند و در این زمین، 

اتفاقات عجیب و غرب کم رخ نداده است.« 

وب ســـایت رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز با اشاره به 

جو حاکم در اســـتادیوم ژاپنی ها نوشت: »میزبانی ژاپنی ها 

خوب بود و باید امیدوار به میهمان نوازی ایرانی ها باشـــیم، 

این اتفاقات زیبا برای فوتبال آســـیا اهمیت دارند، ژاپن تیم 

شایسته ای بود و به پیروزی رسید و نماینده ایران خوب دفاع 

کرد و البته برای تســـاوی یا شکست وارد میدان نشده بود، 

این بازی زیبا و درگیرانه را به فوتبال آسیا تبریک می گوییم.« 

شاید بهتر بود تا این حد با داوری که به شدت تحت تاثیر جو 

حاکم بر اســـتادیوم بود، درگیر نمی شدیم، شاید بهتر بود 

بیهوده کارت قرمز را از جیب داور خارج نمی کردیم اما هر چه 

که هست، دیگر نمی شود به گذشته برگشت و باید به بازی 

پیش رو فکر کرد، جدالی سخت در حضور بیش از 100 هزار 

هوادار ایرانی در استادیوم تاریخی آزادی که زمینش زیر پای 

گوزن های سرخ ژاپن می لرزد و عرصه را بر آنها تنگ و تنگ تر 

خواهـــد کرد. توپ گرد فوتبال به هر طرفی که بچرخد، باید 

برابر عظمت آزادی دست از شیطنت در لباس تقدیر بردارد 

و با گام های سربازان ایرانی همگام شود. شادی صدها هزار 

جوان ایرانی آن روز از سوی الهه سرنوشت، دریغ نخواهد شد 

و شاید عدالت هم همین باشد که پرسپولیس در آزادی جشن 

قهرمانی خود را برگزار کند. 

داور بازی برگشـــت هم ممکن است تحت تاثیر جو حاکم بر 

آزادی قرار بگیرد و این یعنی نقش بســـیار مهم تماشاگران و 

هواداران که استادیوم آزادی بی رمق را به یک جهنم واقعی 

برای نماینده ژاپن تبدیل کنند.

امری: می خواهیم تاریخ جدیدی بنویسیم

اونای امری، سرمربی اسپانیایی آرسنال هدف تیمش را رقابت با تیم های بالای 

جدولی دانست. امری گفت: »ما می خواهیم تاریخ جدیدی بنویسیم. من به 

بازیکنانم و این پروژه اعتقاد دارم زیرا این پروژه را با روش مثبتی شروع کرده ایم و 

می دانیم که باید از نظر ذهنی پیشرفت کنیم اما هر مسابقه ای اطاعات جدیدی 

برای بهبود و پیشـــرفت می دهد و من به بازیکنانم اعتماد دارم. همه بازی ها 

مهم هستند اما همیشه مهم ترین بازی، مسابقه بعدی است. لیورپول تیمی 

باکیفیت بوده و ما می دانیم برای مبارزه با آنها نیاز به تاش فراوانی 

داریم. از نظر تاریخی بازی های لیورپول و آرسنال همیشه پرگل بوده 

و ما می خواهیم همه هواداران از تماشای این بازی لذت 

ببرند و البته ما هم پیروز شـــویم. در چنین بازی هایی باید 

در دوئل ها پیروز باشیم و ظرفیت، هویت و سبک خود را به 

حریف تحمیل کنیم. منچسترسیتی، چلسی و لیورپول 

بالاتر از ما در جدول هستند اما ما می خواهیم به رقابت 

با آنها بپردازیم. اگر ما ذهنیت موفق در جریان بازی داشته و 

عملکرد فردی و تیمی خوبی ارائه دهیم و البته خوش شانس 

هم باشیم، می توانیم لیورپول را مغلوب کنیم.«

کوواچ: حمله از دفاع دشوارتر است

نیکو کوواچ، سرمربی بایرن مونیخ قبل از دیدار برابر فرایبورگ گفت: »قطعا 

می توانیـــم فوتبال بهتری ارائه دهیم امـــا عامل تعیین کننده زدن گل های 

بیشتر است اما زمانی که این اتفاق رخ ندهد شرایط دشوار خواهد بود. حمله 

کردن خیلی از دفاع کردن دشـــوارتر اســـت و شما باید در این شرایط صبور 

باشـــید. با تاش فراوان می توان در بازی های پیش رو پیروز شد و 

قرار نیست شـــما جادو کنید. هفته قبل برای ما پیروزی بعد از 

ارائه چهار نمایش ضعیف حیاتی بود و آنچه در بازی بایرن وجود 

داشت تبدیل شدن شانس ها به گل بود. فاتحان جهان و 

لیگ قهرمانان ماشین نیستند و آنها نیز ممکن است در 

لحظاتی تردید کنند زیرا آنها نیز انسان هایی با گوشت 

و خون مشابه دیگران هستند. من کاما یک فرد مثبت 

و واقع گرا هســـتم که به دنبال رویا پردازی نبوده و هر روز 

مشتاق تاش فراوان هستم.«

مورینیو: امیدوارم مارسیال در یونایتد ماندنی شود

ژوزه مورینیو، سرمربی منچستریونایتد امیدوار است آنتونی مارسیال، ستاره 

جوان تیمش در جمع شـــاگردانش ماندنی شود. او گفت: »من قصد ندارم 

راجع به تمدید قرارداد صحبت کنم. در این مدل بحث ها شرکت نمی کنم. 

امیدوارم که بتوانیم به توافق برسیم. مشخصا دوست دارم که مارسیال بماند. 

می دانم باشگاه هم می خواهد که او بماند. امیدوارم که او در تیم ما ماندنی 

شود. همه می دانند او چه استعدادی دارد، در موناکو هم این موضوع مشهود 

بود. دیگر موضوع مهم این است که بازیکن با استعداد، ثبات خوبی در زمین 

داشـــته باشد و فوتبال را بشناسد. وقتی به این سطح می رسید در حقیقت 

بازیکن بزرگی شده اید.« 

فوتبال اروپا بازتاب شکست پرسپولیس برابر کاشیما

معجزه آزادی در راه است؟

دوباره ابهام و تردید در اعزام به مسابقات جهانی

امیدهای کشتی قربانی فدراسیونِ بلاتکلیف و موج استعفاها؟

مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان - عشق آباد

جدال لشکر ناقص ایران با غول ها تیم ملی وزنه برداری ایران و قهرمان ســـال گذشته جهان 

در حالـــی قدم در میدان جهانی می گذارد که در مســـیر 

آماده ســـازی، اتفاقات ریز و درشتی را پشت سر گذاشت و 

در نهایت هم برخاف انتظارات با لشکری ناقص به جنگ 

غول های وزنه برداری جهان می رود. 

با توجه به اینکه بهداد ســـلیمی در بازی های آســـیایی با 

دنیـــای قهرمانی خداحافظی کرد و علـــی مرادی هم در 

حین بازی های آســـیایی اعام کرد که کیانوش رســـتمی 

به مســـابقات جهانی نمی رود، بنابراین مشخص شد ایران 

در این رشـــته ورزشـــی دو مهره اصلی خود را در مسابقات 

جهانی 2018 ندارد. از این رو برخواه به ســـمت استفاده 

از برخی نفرات جوان رفت اما در ادامه راه علی مکوندی از 

اردوی تیم ملی جدا شد و سعید علی حسینی هم به دلیل 

آســـیب دیدگی تصمیم گرفت در مسابقات جهانی شرکت 

نکند تا معادله ترکیب تیم ملی ایران پیچیده تر از قبل شود. 

با توجه به اینکه نگاه برخـــواه روی اوزان 89، 96، 102، 

109 و مثبت 109کیلوگرم بـــود، بنابراین تصمیم گرفت 

با اســـتفاده از نفرات جوان، در هر کدام از اوزان دو نفر را 

اعزام کند تا ترکیب تیم ملی)10نفر( کامل شود. بنابراین 

همایون تیموری را هم به جای علی حســـینی به اردو آورد 

و قرار شد حسین ســـلطانی در وزن 73کیلوگرم و رحمان 

اورامه در 96کیلوگرم وزنه برداران ذخیره باشـــند اما بازهم 

همه چیز آن طور که برخواه درنظر داشـــت پیش نرفت و او 

با یک ترکیب اجباری مواجه شد. 

با توجه به قانون کمیته آنتی دوپینگ فدراسیون جهانی، 

ورزشکارانی که قصد داشتند در مسابقات جهانی شرکت 

کنند باید ســـه ماه قبل از حضور در این رقابت ها به عنوان 

ورزشکار فعال معرفی می شدند تا در حوضچه آنتی دوپینگ 

قرار بگیرند اما به دلیل کامل نشدن دوره سه ماهه آنها، سه 

وزنه بردار ایران شـــانس حضور در این مسابقات را از دست 

دادند و علیرضا سلیمانی، محمد زارعی و همایون تیموری 

که از نفرات اصلی تیم ملی وزنه برداری ایران بودند مجبور 

شدند به خانه برگردند. از این رو برخواه مجبور شد حسین 

سلطانی را وارد ترکیب اصلی تیم کند و با دو وزنه بردار کمتر؛ 

یعنی 8 نفر راهی مسابقات جهانی شود. 

از آنجا که امسال کشورهایی هم که محروم بوده اند همچون 

قزاقســـتان، روســـیه، باروس و چین اما در این مسابقات 

شرکت کرده اند، بنابراین انتظار می رود شاهد رقابت جذابی 

باشـــیم و باید دید ایران با این لشـــکر ناقص قرار است چه 

نتایجی را در ترکمنســـتان رقم بزند. هر چند که بیشترین 

امیدواری ها به سهراب مرادی در 96کیلوگرم و علی هاشمی 

در 105کیلوگرم است که روی سکو بروند. 
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روسای هندبال و جودو استعفا کردند

موافقت با خداحافظی خادم

روز گذشـــته روسای دو فدراســـیون که مدیران بازنشسته داشتند از سمت 

خود استعفا کردند. ابتدا محمدرضا داورزنی، معاون توسعه ورزش قهرمانی و 

حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در حاشیه برگزاری مسابقات اسالوم قهرمانی 

آسیا در کرج خبر داد که علیرضا رحیمی، رئیس فدراسیون هندبال از سمت 

خود اســـتعفا داده و به همین دلیل، رمضانعلی دولو به عنوان سرپرست این 

فدراسیون منصوب شده و قرار است شرایط مربوط به برگزاری انتخابات ریاست 

فدراسیون را مهیا کند. 

ســـاعاتی بعد اعام شد که در جریان مجمع سالانه فدراسیون جودو محمد 

درخشـــان، رئیس فدراسیون به دلیل بازنشســـتگی از ریاست استعفا داد. 

درخشان پس از 9 سال دوری از جودو، چهارم مهرماه سال 95 برای دومین 

بار ریاست فدراسیون جودو را برعهده گرفت اما دیروز)شنبه( پس از 25 ماه از 

سمت خود استعفا کرد. در جریان مجمع سالانه محمدرضا عمادی، نایب رئیس 

فدراسیون به عنوان سرپرست انتخاب شد. 

آخرین خبر نیز به پذیرش استعفای رسول خادم مربوط بود. محمدرضا داورزنی 

در مجمع عمومی و سالانه جودو گفت: »وزارت ورزش با استعفای رسول خادم 

موافقت کرده است. خادم هم با تماس تلفنی و هم با ارسال نامه اصرار داشت 

که هر چه زودتر مجمع برگزار شود و ما هم تاش می کنیم که این اتفاق روی 

دهد. حمید بنی تمیم و رضا لایق نایب رئیس و دبیر فدراســـیون هم استعفا 

کرده بودند اما قرار شد تا تعیین سرپرست، این دو به کار خود ادامه دهند.« 

2 مدیر بازنشسته در حاشیه امنیت!

کدام مدیر وزارت بازنشسته است؟

محمدرضـــا داورزنی، معاون وزارت ورزش و جوانان دیروز در جمع خبرنگاران 

مســـائلی را مطرح کرد که حاوی نکته هایی بود. وی درخصوص اینکه گفته 

می شود در وزارت ورزش بسیاری از مدیران)ازجمله خودش( بازنشسته هستند 

تاکید کرد که فقط دو مدیر بازنشسته در وزارت ورزش فعالیت می کنند که یکی 

از آنها هم ممکن است همچنان به کارش ادامه دهد. وی گفت: »یکی از آنها 

خانم محمدیان اســـت اما اجازه بدهید نام نفر دیگر را نگویم چون به دنبال 

این است که از یک قانون خاص استفاده کند و ممکن است که کارش درست 

شود اما برخاف آنچه می گویند، من بازنشسته نیستم و این قانون مربوط به 

کسانی می شود که حکم بازنشستگی دارند و با استفاده از تبصره ایثارگری 

مشغول به کار بوده اند.«

از سوی دیگر در حالی که مدیران ورزش پیش از این از بازنشسته بودن 12رئیس 

فدراســـیون خبر داده بودند، امروز داورزنی گفت: »تا الان از 10فدراسیون، 

سرپرســـت هفت فدراسیون را مشخص کرده ایم و کار بقیه فدراسیون ها را تا 

زمان خودش انجام می دهیم.« این اظهارات یعنی دو رئیس بازنشسته ظاهرا 

در حاشیه امنیت قرار گرفته اند که با ادعاهای اخیر وزیر ورزش مبنی بر برخورد 

قانونی با تمام مدیران بازنشســـته در تعارض است. داورزنی همچنین درباره 

تمایل نداشتن ضیایی به کنار رفتن از ریاست فدراسیون والیبال بیان کرد: 

»چنین صحبتی را از آقای ضیایی نشـــنیده ام اما طبیعی است، او هم باید 

قانون را رعایت کند.« 

منهای فوتبال

بابکسرانیآذر
 مترجم

مرضیهدارابی
 روزنامه نگار

مائوریسیو ساری، ســـرمربی چلسی معتقد است بعید است تیمش بتواند امسال قهرمان لیگ 

برتر شـــود ولی همچنان برای تقویت تیم، خرج نجومی در تابســـتان نخواهند کرد. آبی های 

لندن پس از شکســـت 2 بر صفر در دیدار کامیونیتی شـــیلد، با هدایت ساری شکست ناپذیر 

بوده اند. پس از 10 بازی در لیگ برتر، چلســـی تنها دو امتیاز با صدرنشین ها؛ یعنی لیورپول 

و سیتی فاصله دارد. باوجود چنین عملکردی، ساری معتقد است که تیمش می تواند بهتر شود 

ولی قصد خرید بازیکن در ژانویه را ندارد. 

او گفت: »من فقط باید به این بازیکنان کمک کنم که بهتر شـــوند. اینکه برای هر مشکلی خرید 

کنید، راه حل آسانی است. فکر می کنم باید تیم را تقویت کنیم زیرا بازیکنانم نیاز به تقویت دارند. 

برای ژانویه درخواســـت جذب بازیکن از باشگاه نداشـــته ام زیرا در حال حاضر می توانیم با همین 

بازیکنان با دیگر تیم ها رقابت کنیم. شاید نه در صدر جدول ولی باید به صدر جدول نزدیک باشیم. 

من باید به تقویت بازیکنانم فکر کنم، این کار من است.«

یورگن کلوب، سرمربی لیورپول معتقد است رقابت امسال برای قهرمانی لیگ برتر، جذاب ترین رقابت 

چند ســـال اخیر بوده اســـت. او گفت: »ما با سیتی دو بازی داریم. بیشترین امتیازی که می توانیم 

به آنها ببازیم، ســـه امتیاز در هر کدام از این دو بازی اســـت، هر چند درک می کنم که گاهی چنین 

بازی هایی 6 امتیازی حســـاب می شوند. شـــما نسبت به عملکرد آنها واکنش نشان می دهید. اگر 

آنها روز جمعه بازی کنند و ما هم یکشنبه بازی کنیم، بنابراین دو روز فشار برما خواهد بود ولی اگر 

نگاه این باشد، در دیدار با چلسی، تاتنهام، آرسنال یا یونایتد توجه کافی به رقیب نخواهیم داشت و 

تمرکزمان روی سیتی جمع خواهد شد. در آلمان، همه از بایرن مونیخ و اینکه آنها در ماه اکتبر قهرمان 

لیگ شـــده بودند، شکایت می کردند ولی امسال این گونه نیست. امیدوارم در انگلیس هم اوضاع خوب 

باشـــد. احتمالا این فصل جذاب ترین فصل چند سال اخیر است. فصل قبل چند تیم خوب کار کردند 

ولی هیچ شانســـی برای رسیدن به سیتی نداشـــتند. در ماه اکتبر فاصله دو تیم خیلی زیاد شده 

بود. امسال اما جذابیت بالاست، فاصله ها کم شده و به نظرم خیلی لذت بخش خواهد بود.«

کلوب: امسال جذاب ترین لیگ را می بینیم ساری: بعید است قهرمان لیگ برتر شویم


